
 

 

Rada Miejska w Lipsku 

 

 

Protokół XII/2025 

 

XII Sesja w dniach 27 stycznia 2025 - 27 stycznia 2025 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lipsko, ul. 1 Maja 2,                         

27-300 Lipsko 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:25 dnia 27 stycznia 

2025. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Jacek Choroś 

3. Małgorzata Kowalczyk 

4. Cezary Krukowski 

5. Marcin Lenart 

6. Radosław Lisowski 

7. Jan Łepecki 

8. Andrzej Łyjak 

9. Włodzimierz Misiak 

10. Michał Patyk 

11. Iwona Przepiórka 

12. Łukasz Sajdak 

13. Konrad Utkowski 

14. Beata Walczyk 

15. Witold Wypchło 

W sesji udział wzięli: 

1. Jacek Wielorański – Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko 

2. Artur Dygas – Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko 

3. Anna Woźniak – Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

4. Krzysztof Szkoruda – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego 

5. Edyta Kasperczyk – Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipsku 

6. Mirosław Łojek – inspektor ds. edukacji 

7. Sołtysi z terenu Gminy Lipsko 

 

1. Otwarcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XII sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych 

2. Stwierdzenie kworum 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

 



3. Przyjęcie porządku obrad 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Radosław Lisowski, Jan Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Michał Patyk, Iwona 

Przepiórka, Łukasz Sajdak, Konrad Utkowski, Witold Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 25 listopada 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z sesji w dniu 25 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Radosław Lisowski, Jan Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Michał Patyk, Iwona 

Przepiórka, Łukasz Sajdak, Konrad Utkowski, Witold Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 

Protokół z sesji w dniu 25 listopada 2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 28 listopada 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z sesji w dniu 28 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Radosław Lisowski, Jan Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Michał Patyk, Iwona 

Przepiórka, Łukasz Sajdak, Konrad Utkowski, Witold Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 

Protokół z sesji w dniu 28 listopada 2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 16 grudnia 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z sesji w dniu 16 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Radosław Lisowski, Jan Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Iwona Przepiórka, Łukasz 

Sajdak, Konrad Utkowski, Witold Wypchło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Patyk 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 

Protokół z sesji w dniu 16 grudnia 2024 r. został przyjęty większością głosów. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 30 grudnia 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z sesji w dniu 30 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Radosław Lisowski, Jan Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Iwona Przepiórka, Łukasz 

Sajdak, Konrad Utkowski, Witold Wypchło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Patyk 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 

Protokół z sesji w dniu 30 grudnia 2024 r. został przyjęty większością głosów.  

8. Zapoznanie z treścią Uchwały Nr 3.h./183/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 4 grudnia 2024 roku w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko projekcie Uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028 

Marcin Lenart, Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku odczytał treść powyższej uchwały. 

9. Zapoznanie z treścią Uchwały Nr 3.c./179/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 4 grudnia 2024r. w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2025 

Marcin Lenart, Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku odczytał treść powyższej uchwały.  

10. Podjęcie uchwał: 

 a) Uchwała Nr XII/68/2025 w sprawie przystąpienia przez Miasto i Gminę Lipsko do 

realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - 

edycja 2025 

Edyta Kasperczyk, Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że 

Miasto i Gmina Lipsko w związku z ogłoszonym przez Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej naborem wniosków w ramach programu pn.: „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 przedłożyła wniosek o środki finansowe na realizację 

ww. Programu. Program „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2025 jest finansowany w 100 % z 

Funduszu Solidarnościowego i stanowi kontynuację programu „Opieka wytchnieniowa” z lat 

ubiegłych. Doświadczenia płynące z realizacji poprzednich edycji wskazują na konieczność 

kontynuacji działań zmierzających do zwiększenia dostępności tego rodzaju wsparcia dla osób 

niepełnoprawnych oraz ich opiekunów i rozwijaniu opieki wytchnieniowej na poziome lokalnym. 



Program „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 jest 

kierowany do członków rodzin lub opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad osobami 

niepełnosprawnymi, poprzez umożliwienie uzyskania doraźnej, czasowej pomocy w formie 

usługi opieki wytchnieniowej, tj. odciążenie od codziennych obowiązków łączących się ze 

sprawowaniem opieki nad osobą z niepełnosprawnością przez zapewnienie czasowego 

zastępstwa w tym zakresie. Dzięki temu wsparciu, osoby zaangażowane na co dzień w 

sprawowanie opieki nad osobą z niepełnosprawnością dysponować będą czasem, który mogą 

przeznaczyć na odpoczynek i regenerację, jak również na załatwienie niezbędnych spraw 

życiowych. Usługi opieki wytchnieniowej mogą służyć również okresowemu zabezpieczeniu 

potrzeb osoby z niepełnosprawnością w sytuacji, gdy członkowie rodzin lub opiekunowie z 

różnych powodów nie będą mogli wykonywać swoich obowiązków. 

Program realizowany będzie przez Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Lipsku.  

W związku z powyższym podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały Nr XII/68/2025 w sprawie przystąpienia przez Miasto i Gminę Lipsko do realizacji 

Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Radosław Lisowski, Jan Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Michał Patyk, Iwona 

Przepiórka, Łukasz Sajdak, Konrad Utkowski, Witold Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 

Uchwała Nr XII/68/2025 w sprawie przystąpienia przez Miasto i Gminę Lipsko do realizacji 

Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025 

została przyjęta jednogłośnie. 

b) Uchwała Nr XII/69/2025 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Mazowieckiem w 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały Nr XII/69/2025 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiem 

w 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Radosław Lisowski, Jan Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Michał Patyk, Iwona 

Przepiórka, Łukasz Sajdak, Konrad Utkowski, Witold Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 

Uchwała Nr XII/69/2025 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiem 

w 2025 r. została przyjęta jednogłośnie. 

  

 



c) Uchwała Nr XII/70/2025 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lipsko na lata 2025 - 2028 

Anna Woźniak, Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko omówiła główne założenia WPF, prognozę 

długów, zaciągnięte pożyczki i inne tytuły dłużne. Powiedziała, że gmina ma 3 kredyty, termin 

ich spłaty przypada na rok 2028. Na ten okres musimy zaplanować poszczególne budżety w 

najważniejszych pozycjach jak dochody, wydatki oraz przychody i rozchody, aby było wiadomo 

czy stać nas na spłatę tych kredytów i czy gmina zachowa płynność finansową. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały Nr XII/70/2025 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lipsko 

na lata 2025 - 2028 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Radosław Lisowski, Jan Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Michał Patyk, Iwona 

Przepiórka, Łukasz Sajdak, Konrad Utkowski, Witold Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 

Uchwała Nr XII/70/2025 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lipsko 

na lata 2025 – 2028 została przyjęta jednogłośnie. 

d) Uchwała budżetowa na 2025 rok Nr XII/71/2025 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy i Lipsko przedstawił najważniejsze inwestycje oraz 

założenia do budżetu na 2025 r., które są załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku powiedział, że w wydatkach majątkowych 

nie ma ujętej kładki nad zalewem w Lipsku, czy będą dodatkowe pieniądze na ten cel. Ponadto 

Pan Radny zapytał czy jest prawdą, że zalew został zarybiony, bo składki  dla wędkarzy wzrosły 

do 400 zł właśnie ze względu na zarybienie. 

Burmistrz odpowiedział, że w budżecie jest zabezpieczona kwota 250 tys. zł na kładkę. Przed 

rozpoczęciem prac na zalewie związek wędkarski wyłowił ryby i miały być one przechowane na 

czas prac. Związek wędkarski decyduje o zarybieniu oraz opłatach, nie należy to do zadań gminy. 

Ponadto zalew ma służyć nie tylko wędkarzom, ale  ma spełniać funkcje rekreacyjne. 

Witold Wypchło, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o to czy są zabezpieczone środki na 

remont placu targowego. 

Burmistrz odparł, że w budżecie nie udało się znaleźć środków na ten cel, ale staramy się o 

pozyskanie środków zewnętrznych i zastanawiamy się nad innymi formami wykorzystania placu 

targowego. 

Marcin Lenart, Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku zapytał czy gmina otrzyma subwencję 

na wypłaty dodatku wiejskiego dla nauczycieli z Lipska.  

Burmistrz powiedział, że subwencja nie wystarcza nawet na pensje dla nauczycieli a Pani 

Skarbnik dodała, że subwencja ogólna jest bardzo niska. Od stycznia 2025 r. nie ma już 

subwencji oświatowej, jest tylko ogólna w kwocie 1 mln złotych. W zeszłym roku było to kilka 

milionów. Burmistrz powiedział także, że 1 mln 300 tyś. zł. gmina musiała wypłacić w zeszłym 

roku na urlopy dla poratowania zdrowia dla nauczycieli oraz, że będzie musiała znaleźć 

pieniądze na wypłatę dodatku wiejskiego. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Uchwały budżetowej na 2025 rok Nr XII/71/2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Radosław Lisowski, Jan Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Michał Patyk, Iwona 

Przepiórka, Łukasz Sajdak, Konrad Utkowski, Witold Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 

Uchwała budżetowa na 2025 rok Nr XII/71/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

e) Uchwała Nr XII/72/2025 zmieniająca Uchwałę NR LXXIV/441/2023 z dnia 18 grudnia 

2023 r. w sprawie Regulaminu wynagrodzeń nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach prowadzonych przez Miasto i Gminę Lipsko 

Burmistrz wyjaśnił, że zmiana polega na wprowadzeniu w uchwale zapisu „Kwotę na dodatki 

motywacyjne dla nauczycieli w skali gminy na dany rok budżetowy ustala się w wysokości do 

9% sumy przeznaczonej na wynagrodzenia zasadnicze pracowników pedagogicznych placówek 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Lipsko” 

Marcin Lenart zapytał jak to będzie wyglądało w praktyce. Burmistrz odpowiedział, że dodatek 

motywacyjny będzie wypłacany tak jak był do tej pory, tylko jego kwota będzie uzależniona od 

kondycji finansowej Miasta i Gminy Lipsko. Zgodnie z kartą nauczyciela dodatek motywacyjny 

ustala organ prowadzący. Dodatek motywacyjny to nie jest stała składowa wynagrodzenia. To 

dyrektor ustala kto ten dodatek dostanie. 

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał czy każdy z nauczycieli otrzymywał 

dodatek motywacyjny?  

Burmistrz odpowiedział, że każdy nauczyciel otrzymuje dodatek motywacyjny, z wyłączeniem 

osób przebywających na urlopie, oraz tych którzy rozpoczynają pracę. W karcie nauczyciela jest 

zapis, że wysokość dodatku motywacyjnego ustala organ prowadzący i prosił o przyjęcie 

zaproponowanej stawki. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały Nr XII/72/2025 zmieniająca Uchwałę NR LXXIV/441/2023 z dnia 18 grudnia 2023 r. 

w sprawie Regulaminu wynagrodzeń nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Lipsko 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Jacek Choroś, Małgorzata Kowalczyk, Radosław Lisowski, Jan Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Misiak, Iwona Przepiórka, Łukasz Sajdak, Konrad Utkowski, 

Witold Wypchło 

PRZECIW (1) 

Cezary Krukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Lenart, Michał Patyk 

NIEOBECNI (1) 

Beata Walczyk 



Uchwała Nr XII/72/2025 zmieniająca Uchwałę NR LXXIV/441/2023 z dnia 18 grudnia 2023 r. w 

sprawie Regulaminu wynagrodzeń nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Lipsko została przyjęta większością głosów.  

11. Zapytania sołtysów 

Wiesław Nobis, Sołtys Sołectwa Babilon zapytał kiedy będzie ukończony odcinek drogi od                   

ul. Słonecznej do Babilonu. 

Jan Łepecki, Radny Rady Miejskiej w Lipsku, Sołtys Sołectwa  Leopoldów poprosił o 

podsypanie poboczy na drodze od Śląska do Krzywdy. 

Łukasz Sajdak, Radny Rady Miejskiej, Sołtys Sołectwa Gołębiów poprosiły by na tzw. 

Bacanówce przejechała równiarka, bo ta droga jest w złym stanie. 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o Bacanówkę to oglądał tę drogę z pracownikami i 

rzeczywiście są w niej doły i stoi w nich woda. Równiarka chyba sobie z tym nie poradzi, trzeba 

będzie zasypać te doły tłuczniem. Jeśli chodzi o Śląsko - Krzywdę pracownicy pojadą tam i 

ocenią jak można poprawić ten stan. Jeśli chodzi o ul. Słoneczną oraz Babilon po rozmowie z 

Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie i firmą Budimex, która jest 

wykonawcą obwodnicy Lipska dowiedzieliśmy się, że prawdopodobnie obwodnica pod koniec 

wykonania całego zadania zostanie oddana do warunkowego korzystania. Wykonawca ma w 

swoim zakresie do wykonania wymianę nakładki asfaltowej czyli przejście przez Lipsko, droga 

stanie się drogą wojewódzką. Ruch przez obwodnicę i wiadukty będzie możliwy by zmniejszyć 

natężenie ruchu przez Lipsko. Zakończenie inwestycji planowane jest na sierpień. 

12. Sprawy różne 

Andrzej Barański, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zwrócił się do Pana Artura Dygasa Sekretarza 

Miasta i Gminy Lipsko, Przewodniczącego Rady Powiatu Lipskiego i przypomniał, że w 

ubiegłym roku została wybudowana nakładka asfaltowa przez miejscowość Leszczyny, wcześniej 

przez miejscowość Huta, pozostał odcinek 500 – 600 m, który wymaga pilnego remontu, czy stan 

prawny tego pasa drogowego został uregulowany i czy Starostwo Powiatowe ma w planach 

wykonanie tego zadania w tym roku. Pan Artur Dygas odpowiedział w tym roku nie uda się 

zrealizować tego zadania, stan prawny tego odcinka wymaga uregulowania. Na przyszłej sesji 

poinformuje na jakim etapie jest regulowane stanu prawnego.  

13. Zamknięcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany i 

dokonał zamknięcia obrad XII sesji Rady Miejskiej w Lipsku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


